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VZW VOG – Voedselondersteuning Gent                                                                                       

Getouwstraat 11 

B–9000 GENT 

Ondernemingsnummer : BE0869.891.446 

 

Verslag van de Raad van Bestuur van dinsdag 19.01.2021 

Aanvang vergadering  19h30 

Aanwezig : 

• Koen Decoodt 

• Christian De Groote 

• Jean-Pierre Kickx 

• Jacques Eichperger 

• Tom Wauters (Ateljee) 

• Capucine Verstraete 

• Yves Tytgat 

• Maarten Devreese 

• Guy Steyaert 

• Marc Rogiers 

• Johan Witters (Kras) 

• Anne Hoorens 

• Steven Mestdagh  

• Karleen De Rycke (Kras) 

• Henri de Hemptinne 

Verontschuldigd  

• Vanessa Vanhalst  

• Olivier Mattheus (Ateljee) 

• Ludwig Deschodt (Portus Ganda,deelt mee dat hij niet meer zal komen) 

• Geert Deruyck (Ateljee) 

• Pascal Eggermont 

 

De voorzitter opent de vergadering.  De vergadering verloopt digitaal door de huidige sanitaire 

maatregelen en het Balenmagazijn is gesloten. 
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De voorzitter spreekt zijn nieuwjaarswensen uit : de armoede op wereldniveau is verschillende 

decennia na elkaar spectaculair gedaald.  Door de pandemie CORONA worden we een stuk terug in 

de tijd gekatapulteerd en is de extreme armoede nu op zo korte tijd over heel de wereld terug 

belangrijk gestegen. Volgens de Wereldbank en de Verenigde Naties is de evolutie voor het eerst in 

dertig jaar weer andersom gekeerd en wordt de mondiale armoede een decennium teruggeduwd in 

de tijd. (Maarten Boudry) 

Hij drukt de wens uit elkaar vlug dichter kunnen zien en dat we gezond mogen blijven om samen 

verder te doen en hij bedankt voor de vele nieuwjaarswensen van diverse partners. 

Er zijn geen toe te voegen agendapunten. 

Ludwig Deschodt deelt per mail mee dat hij niet meer zal deelnemen en Steven kijkt uit naar een 

andere, tweede vertegenwoordiger van Portus Ganda. 

1 Verslag vorige vergadering 

• Geen opmerkingen bij het verslag.  
 
2. Financiën 
 

• Stand zichtrekening : 28.962 € 
Stand VDK-spaarrekening : 40.302,73 € 
Nog niet betaald : kerstmaaltijden (factuur en kredietnota zijn binnen) : +/- 14.400 – er was 
ook een steun van 3.000 € via de Stad, maar moet nog nakijken of dit reeds is gestort.  
 
Het bedrag van de Wijnse feesten zal vermoedelijk vanaf april ter beschikking zijn.  Het zal 
om een bedrag van een 15.000 € gaan, om de eerste noden te verlichten.  Dit stemt 
ongeveer overeen met de opbrengst van de wijnse feesten op de dag zelf.   
 
Er volgt ook nog 5.000 € van het District , dat integraal naar Parnassus gaat.  
 
 

• KBS-Fonds Vrienden van VOG  : De acties in de clubs, de spreekbeurt in 4 clubs, de brieven, 
de 60% aftrekbaarheid hebben geleid tot een veelheid aan stortingen vanaf einde november. 
In december kwamen er 85 giften binnen. Dit is 1 meer dan in december 2019 

Sinds de start op 01.12.2019 kwamen er in totaal 254 giften binnen voor een totaal van 

61.275€ - We halen dus de verplichting van 10.000€ per jaar. 

 

In december is er - in akkoord met de penningmeester - een aparte mecenas-gift 

binnengekomen van 18.000€ ten voordele van de KRAS-dienst vzw Open Plaats.  

 

Vraag Johan Witters: Krasdienst Open Plaats als begunstigde; hoe verloopt dit dan om ervoor 

te zorgen dat dit bedrag bij Open Plaats terechtkomt.  Koen : er was een gewone storting 

door iemand op het KBS zonder vermelding van Open Plaats, maar er was een onderlinge 

afspraak met penningmeester, voorzitter en KBS daarover waardoor dit bedrag terechtkomt 

bij Open plaats.  Guy Steyaert wijst op de mogelijkheid om via een URL een storting te doen 

vanuit een groep (vb. huwelijksjubileum). 

 

In december 2020 ontvingen we 12.081€ op + 18.000€  – (In dec 2019 was dit 13.810 -dus 

meer) wat de eindstand op 61.275 € brengt (situatie op 19.01) – werkingsoverschot : op 

heden voor VOG 25.912,11 €. Administratiekost KBS is 5 %. 
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De meeste donateurs zijn Rotariërs aangevuld met wat vrienden en familieleden. Niet elke 

club is even actief.  De persoonlijke giften variëren tussen 40€ en 1.000€. Dit is positief en 

toont tegelijk aan dat we breder (zouden moeten) kunnen gaan. Er zijn geen giften van 

bedrijven of grotere vaste mecenassen. Er is slechts één maandelijkse vaste opdracht. 

 

Eerstdaags komt er een storting van de cocktailbar die ons steunde met zijn totale winst van 

een eindejaaractie van 1.730€  

 

Besluit : De samenwerking met de KBS verloopt vlot. We verkregen ook zonder al te veel 

moeite de Corona-steun van 10.000€.  De aangroei bij het einde van het jaar kon groter 

geweest zijn. De bewonderenswaardige en aangehouden actie van de verkoop van de wijn- 

en foodcheques heeft anderzijds de promotie van de fiscale giften volledig doorkruist. Er was 

gevraagd om de wijncheques niet in december maar in januari te promoten, maar blijkbaar 

drinken we liever wijn.  Per 100€ ondersteuning geeft de ene actie tegenover de andere wel 

een verschil van 80€ 

Als we de recente evolutie van onze vzw bekijken, met een uitgavenpatroon dat sterk in de 

hoogte evolueerde, is het duidelijk dat het KBS-Fonds verder als fundraising actief moet 

opgevolgd worden.  

Een bredere naambekendheid en actie doen ook de aanvragen zeker verder stijgen in de 

komende tijd. Denken we daarbij maar aan de maaltijdbonen.  

Eventueel denken aan een bredere werving en zoeken naar een paar Gentse bedrijven en/of 

mecenassen, ook buiten de Rotary-leden, die zich ertoe zouden kunnen verbinden om elk 

jaar een mooie gift te doen aan de vzw? De eerste grote gift van 10.000€ van een ons 

onbekend bedrijf Primoris was daar een goed voorbeeld van. De voorzitter stelt voor om daar 

toch aandacht aan te geven en werk van te maken. 

 

Vertrouwelijkheid: Omwille van de vertrouwelijkheid en privacywetgeving wordt het detail 

van de giften niet doorgegeven. 

 

Quid bedanking : elke schenker krijgt een fiscaal attest vanuit KBS met een begeleidende 

dankbrief. Er zal een bedanking worden gestuurd vanuit VOG aan iedereen die in 2020 heeft 

gestort.  

 

Op voorstel van de penningmeester zal 15.000 € worden opgevraagd bij de KBS i.f.v. de 

factuur kerstmaaltijden. 

 

• Subsidies: 
 
Tot vandaag kregen we als subsidie enkel de corona-ondersteuning van de KBS en bij de 
eindejaarmaaltijden een ondersteuning van 3.000€ vanuit de Stad. 
Volgens sommigen zouden er ook subsidies te krijgen zijn bij Provincie of Regionaal. Ook 
nationale Loterij in sommige gevallen.  Als iemand daar info over heeft, gelieve dit te melden 
aan de voorzitter. 
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3. Aanvragen vanuit partners en andere 

 

• KRAS: voor totaalbedrag van 1.008,97 € .  De aanvragen worden goedgekeurd. 

o vzw SIVI : bestelwagen voedselbank : 174,24 € 

o Toontje : transport voedselbank via NV De Swaef : 544,96€  / baby-voeding : 289,77 € 

Geen andere aanvragen 

• ATELJEE: 

o Horeca is nog altijd heel stil, dus geen aanvragen – laatste opstoot was de 

kerstmaaltijden en daarnaast nog wat extra-maaltijden voor Stad Gent.   

 

• Andere aanvragen :  

o Trafiek: we ondersteunden al voor een deel de vraag naar een fornuis en bezorgden 

via Olivier een betere offerte. Rotaract ontving deze vraag ook.  Ook andere Gentse 

clubs werden aangesproken. Er wordt bij Rotaract en deze clubs nagegaan of zij een 

deel van de gevraagde 2.000€ kunnen sponsoren. Johan merkt op dat bij aanvragen 

van Kras of Ateljee in principe ondersteund wordt voor 50 % van het totaalbedrag; 

dus lijkt het logisch dat naar externe aanvragen dit principe ook wordt gehanteerd.    

o De voedselbank uit Nazareth wees ons op de vraag naar een broodsnijmachine voor 

Open Plaats. Tot op heden geen gevonden. Wel een offerte van een de firma Vanden 

Broucke voor een gereviseerde tweedehandse machine voor 1650€+ btw = 1996,5€ 

(Hierin zit 350€ voor een monofase motor). Als iemand contact heeft bij Delhaize of 

Carrefour kan een seintje gegeven worden aan de voorzitter. Johan : bezoek aan 

dienstencentrum Noord leverde goede contacten op met Lidl; dus misschien daar 

eens navragen. 

 

 

4. Nieuws van de partners 

• Rotary  

o Bevestiging toekenning District Grant (5.000 €) – bedrag wordt pas gestort nadat het 

verslag gemaakt is door Gent-Zuid op het einde van het jaar – Ateljee zal dus moeten 

bewijzen dat de kosten gemaakt zijn en facturen doorsturen. 

 

o Verslag vanuit de zoomvergadering RC Gent over Digitale Kloof met 2 sprekers vanuit 

Stad en Onderwijs.  

 

Inzameling van laptops/PC’s : als er PC’s nodig zijn voor kansarme kinderen, kan dat 

via Kras – dit staat naast het initiatief van het OCMW en het Onderwijscentrum (voor 

vragen vanuit de scholen).    PC’s inzamelen verloopt dus niet via Ateljee, maar via 

Repair café en komen zo bij Kras terecht.  
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Vaste PC’s kunnen aan Ateljee worden bezorgd die ze na revisie kan verkopen in de 

kringwinkels.   

De vergadering is het erover eens dat de inzameling van laptops/PC’s niet aansluit bij 

de doelstelling van VOG, wat betekent dat we wel kunnen helpen bij een 

inzamelactie, maar dat het VOG zelf daar niet moet in investeren.  Dit kan wel verder 

uitgewerkt worden binnen de Rotaryclubs vermits er reeds een aanzet is gegeven 

vanuit RC Gent. 

 

o Op vraag van de districsgouverneur van de Rotary zou een voordracht via zoom 

worden georganiseerd met de Districtscommissie DAG om het VOG samenwerkings-

initiatief aan andere clubs te tonen.  De voorzitter vraagt dat enkele bestuurders 

hem zouden vergezellen (via zoom) als dit doorgaat.  Er is ook een vraag naar een 

tekst voor op de website van het district. 

 

• Ateljee :  

o De werking is stilaan terug opgestart, met uitzondering van horeca.  De meeste 

winkels zijn open. 

o Keukenrenovatie – van zodra zicht op heropening van de horeca zal de laatste 

afwerking ingepland worden.  De slotfactuur wordt nog overgemaakt.  De deadline is 

ten laatste 06/2021, maar hoe vroeger hoe beter.  Er worden nog foto’s 

overgemaakt voor de sociale media.  Ateljee mikt op een media event dat samenvalt 

met de heropening van de horeca.  Jacques zorgt voor een artikel voor Rotary 

contact.   

 

• Kras:  

o Algemene Vergadering op 18.01.21 over voedselhulp 

o Innovatiefonds – zoomvergadering start (deelname Guy en Koen) – di 19.01.2021 

Info met mail dd. 18.01.2021 door de voorzitter toegestuurd aan de bestuurders :  

▪ Toelichting van het innovatieproject door Karleen (cf. ook verslag vorige 

vergaderingen).  Idee is dat vertrekkende vanuit de huidige 

voedselondersteuning  wordt overgegaan naar duurzamere werking – drie 

luiken : 

• Heroriëntering naar duurzamere inzet van vrijwilligerswerk 

• Hefboom naar sociale rechten – mensen minder afhankelijk maken 

van materiële steun, maar zelf meer de zaken in handen laten 

nemen.   

• Hefboom voor betere manieren om mensen in armoede te laten 

participeren aan de maatschappij en aan het beleid – er zijn 10 

luiken.  

Er wordt nu ingezet op het aanwerven van een project manager vermits,  gelet op 

het groot aantal betrokken partners, een goede coördinatie noodzakelijk is. 

o Traject ‘Materiële steun’ : meer rond één kader werken waardoor mensen in 

armoede een gelijkwaardige toegang hebben tot de steun, los van waar men woont 

– Stad kan VZW’s niet verplichten hoe ze moeten werken, maar kan de steun van de 

Stad wel afhankelijk stellen van het meewerken aan dit kader. 
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Toolbox was ook aanwezig op de vergadering en van zodra er concrete vragen 

worden overgemaakt aan hen zal de 1.000 € moeten worden betaald waarvoor VOG 

had toegezegd.  De voorzitter stelt voor om Toolbox ook om hulp te vragen bij de 

taakomschrijving voor de aan te werven persoon. 

 

Er wordt in dat verband ook verwezen naar een Internationaal platform – ‘180 

degrees’ , waarbij studenten van Gent hun expertise ter beschikking stellen inzake 

optimalisatie.  Volgens Jacques werken deze zeer efficiënt.  

 

Vanuit het VOG kan er geholpen worden in het kader van een efficiëntie-oefening 

inzake logistiek,  vervoer en voeding, maar dit zal dan snel van start moeten gaan.  

Bestuurders die mee willen werken kunnen hun naam doorgeven aan Guy.  

 

 

• Andere: 

o Samenwerking met de stad: deelname aan de zoomvergadering materieel Traject 

5. Acties 

• Marketing Project Studenten (Jacques) : het project is afgelopen en de resultaten zijn 

doorgegeven.  De acties zorgden ervoor dat enkele mensen VOG hebben gevonden, maar 

men kan die niet persoonlijk benaderen.  VOG heeft nu meer naambekendheid dan vroeger.    

• Eindejaarmaaltijden – dank aan de ploeg van Ateljee olv. Frederiek Sillis en dank aan de 

chauffeurs die rondreden. 

o Persaandacht na perscommuniqué van Geert 

o Maaltijden en bereiding door keuken van Ateljee 

o Levering en tevredenheid – Johan brengt positieve reacties over vanuit een aantal 

plaatsen – er was blijkbaar een misverstand over het moment van de bedeling 

o Enkele maaltijden zijn in de diepvriezers beland – een paar diensten gingen ervan uit 

dat kalkoen misschien niet halal was. Karleen geeft aan dat het toch wel mooi is dat 

er niet alleen geld werd gegeven , maar ook persoonlijke inzet was van de 

bestuurders.  Het contact met de mensen waarvoor deze actie wordt opgezet wordt 

als positief ervaren.   

• MXCALLI popup-cocktailbar Jonge mensen : het gaat om een heel actieve groep jonge 

mensen die VOG vzw vermoedelijk hebben gevonden via Google– bij elke levering aan huis 

wordt een folder van VOG verdeeld met uitleg over de 60% fiscale aftrekbaarheid. 

• Babyvoeding (Capucine) : geen verder nieuws – project loopt nog, maar er zijn blijkbaar 

zware onderhandelingen – uit een bespreking met de armoedecoördinator van de Stad blijkt 

dat ze dit ook zullen bekijken – het OCMW komt tussen in de eerste zes maanden, maar de 

tweede melk wordt niet gesteund en daar zijn de noden bij Toontje het grootst. 

Afspraak : Koen neemt contact op met de armoedecoördinator van de Stad. 

6. Toekomst 

• Maaltijdbonnen: 

o Er is een akkoord binnen van de OCMW-restaurants en van de Sluis/Onze Thuis. 

o Er is een herdruk nodig en een nieuwe lancering van zodra de restaurants terug 

openen.  Geert zorgt hiervoor.  Het is belangrijk dat duidelijk is wie de juiste 

betrokkenen zijn bij het OCMW en dat diegenen die er gebruik kunnen van maken, 
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hiervan op de hoogte zijn. De voorzitter geeft aan dat tot op vandaag het OCMW 

geen hoofdbestemmeling is van de maaltijdbonnen.  Karleen verwijst naar 

doelstelling dat elke inwoner van Gent minstens 2 warme maaltijden per week kan 

aangeboden krijgen. Daarin zouden de maaltijdbonnen ook een plaats kunnen 

hebben. 

 

• Vernieuwing Drukwerk: 

o De folders moeten aangepast worden, o.a. met fiscale aftrekbaarheidsmogelijkheid 

Ook de maaltijdbonnen en de bijhorende infofolder moet vernieuwd worden 

Christian en Guy zullen de folder herwerken en Geert kijkt voor de maaltijdbonnen. 

Christian stelt voor om in een zoomsessie de folder door te nemen en na te gaan wat 

er zou moeten worden veranderd.  De folders kunnen gebruikt worden bij elke 

promotie. 

 

• Werkgroep Mobiliteit en Werkgroep Noodpunt : 

o Er kwam een vrij algemeen antwoord binnen vanuit de Stad na de zoomvergadering 

Materieel Traject. Men geeft een nummer van Permanentie door met heel wat uitleg 

voor wat dat nummer niet kan dienen. In het weekend kan men daar ook niet 

terecht.  Is dus niet echt een oplossing en dus best in een werkgroep bekijken wat de 

mogelijkheden zijn.  Dit zou ook in Innovatieproject kunnen opgenomen worden. 

 

• Communicatie/Promotie/ Fundraising 

o Naast de website en facebookpagina is er nog noodzaak om verder promotie te 

voeren en de fundraising aan te zwengelen. Cf. ook de verslaggeving over het KBS-

fonds.  Er is een sociaal netwerk van Rotary Gent, maar er zit geen enkel bedrijf 

tussen onze sponsors.  De voorzitter stelt om voor om vanuit de clubs en bestuurders 

bedrijven aan te schrijven voor sponsoring en te zoeken naar een mecenas. Christian 

en Henry wijzen erop dat er momenteel bij de bedrijven vrij veel ongerustheid is en 

dat bedrijven heel sterk aan kostenbeheersing doen.  Ze doen ook beroep op de 

steunmaatregelen.  De voorzitter onderschrijft dit, maar stelt voor om selectief 

bedrijven aan te schrijven.  Marc geeft aan dat de clubs de financiering van Dienst 

aan de Gemeenschap doen via moneymakers (vb. concert Prinsenhof) en daarvoor 

zelf ook op zoek gaan naar bedrijven die willen sponsoren en dat we daar met VOG 

dan een stuk in het vaarwater van de sociale werking van de clubs komen.  De 

voorzitter wijst erop dat we als rotariërs onze relaties hebben aan wie Kwe iets 

moeten durven vragen.   

7. Varia: 

• Aanbod van een keurslager uit Kluizen met 8 bakken van 20 kg bereide groenten, zelf af te 

halen.  De diepvriezers van de voedselbedelingspunten lijken vandaag proppensvol te zitten. 

(Tel Diencentrum Gent-Noord) 

• Aanbod van 40 maaltijdboxen door Arcelor-Mittal. 

 

Volgende vergaderingen: 

• Reeds gepland = dinsdag 23.02.2021 – er wordt voorgesteld  om deze datum te gebruiken 

voor de jaarlijkse of zesmaandelijkse vergadering van de Rotariërs alleen. Doel is de missie te 
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evalueren en ideeën naar voor te brengen. De voorzitters van elke club kunnen daar dan ook 

bij aansluiten.  Steunaanvragen voor die vergadering kunnen wel doorgezonden worden en 

Een van de agendapunten is ook de werkverdeling onder de bestuurders Rotariërs in de 

toekomst. 

• Jean-Pierre stelt voor dat de clubs hun leden rechtstreeks 40 € laten betalen aan VOG.  Henry 

wijst erop dat de bijdragen voor de maaltijden voor de eerste semester reeds naar de DAG 

zouden gaan en dat er voor het tweede semester niet wordt betaald zolang er geen fysische 

bijeenkomsten zijn. 

• Data voor de volgende maanden : dinsdag 16.03.2021 en woensdag 28.04.2021 

 

 

Verslaggever : Marc Rogiers 

 

 


